

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE PROFESSIONAL COMPANY FOR REAL ESTATE INVESTMENT AND HOUSING Date: 14-07-2026 01:24:29 PM Subject: Other Material Information	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المهنية للاستثمارات العقارية والإسكان التاريخ: 14-07-2026 01:24:29 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى
THE PROFESSIONAL COMPANY FOR REAL ESTATE INVESTMENT AND HOUSING announces the occurrence of the following material event:	تعلن شركة المهنية للاستثمارات العقارية والإسكان عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهري
Date of event: 14-07-2026	تاريخ الحدث الجوهري: 14-07-2026
Major transactions concluded by the Company and cancellations thereof, and the Board of Directors' evaluation of the anticipated impact of such transactions on the Company's profitability and its financial position	الصفقات الكبيرة التي تعقدها الشركة وإلغاء مثل هذه الصفقات، وتقييم مجلس الإدارة للأثر المتوقع لها على ربحية الشركة ومركزها المالي
The Professional Real Estate Investments and Housing Company announces the acquisition of a new real estate project from the owner (Jordan Islamic Bank). Located in the south Amman area—specifically in the village of Umm Rummana (Al-Jee'a Basin 2)—the transaction was executed via an "Ijara Muntahiya bi-Tamleek" (lease-to- own) arrangement with Jordan Islamic Bank, valued at 3,275,604 Jordanian Dinars. This investment aligns with the company's strategy to capitalize on prime opportunities in the real estate market, thereby strengthening its real estate portfolio and generating added value for its shareholders. Details regarding the project and the sales process will be announced on the company's website once the necessary procedures have been finalized.	تعلن الشركة المهنية للاستثمارات العقارية والإسكان عن اتمام شراء مشروع عقاري جديد من المالك (البنك الإسلامي الأردني) ضمن أراضي جنوب عمان، في منطقة قرية أم رمانة / حوض الجيعة - 2، وذلك بصيغة الإجارة المنتهية بالتملك من خلال البنك الإسلامي الأردني بقيمة (3,275,604) دينار أردني. ويأتي هذا الاستثمار انسجاماً مع استراتيجية الشركة الهادفة إلى اغتنام أفضل الفرص الاستثمارية المتاحة في سوق العقار، بما يساهم في تعزيز محفظتها العقارية وتحقيق قيمة مضافة لمساهميها. وسيتم الإعلان لاحقاً عن تفاصيل المشروع وآلية طرحه للبيع من خلال موقع الشركة الإلكتروني بعد استكمال الإجراءات اللازمة.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Wassem Fahed Subhi Jabor	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Wassem Fahed Subhi Jabor